
PROTOKOLL nr 14

vid sammanträde i Djurgårdens IF:s Överstyrelse 
på Stadion den 20.5 1974 på Stadion.

Närvarande: Carl-Hj. Bodman, ordf., 
Roland Erixon, 
Reine Gustafsson, 
Kaj Alm, 
Anders Holmstedt, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist.

§ 162: Inför Förtroenderådsnötet:

Föreliggande dagordning för det senare på dagen 
följande sammanträdet i Förtroenderådet diskuterades 
och beslöts vilka ÖS-ledamöter, som skall föredra 
resp. punkter.

§ 163: Tack för uppvaktning:

Förre ordf. Hugo Caneman anlände i ett snabbt gäst
spel för att ge uttryck för sin tacksamhet för den 
present och den uppvaktning, som skett genom Theblin 
och Liliequist. Caneman meddelade i korthet, att 
han i samarbete med vissa företag hoppades få möj
lighet till ekonomisk stöttning av föreningen.

§ 164: Årsmöteslokal:
I klubbmästare Hilding Lövdahls frånvaro fanns 
intet definitivt besked att få om lokal för årsmötet 
den 5/11, men anmäldes som alternativ Operaterassen 
och Fältöversten, från vilka kostnadsbesked skulle 
infordras.

§ 165: Allmänt sammanträde:

Son ett led i antagandet av de omarbetade stad
garna beslöts att kalla föreningens medlemmar till 
allmänt sammanträde den 16 september 1974 kl. 19.00 
på Stadion. Kallelse sker via sektionerna men skall 
även kungöras genon tidningsmeddelanden.

Härefter avslutades sammanträdet för att övergå i 
möte i Förtroenderådet.



PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens IF:s 
Förtroenderåd den 20/5 1974 på Stadion.

Närvarande: 
från Överstyrelsen: 

Carl-Hjalmar Bodman, 
Roland Erixon, 
Reine Gustafsson, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Kaj Alm, 
Anders Holmstedt, 
Lennart Öberg, 
Rolf Theblin, 
Karl Liliequist;

från sektionsstyrelserna:
bandy: Gunnar Dyvik - bordtennis: Karl 

Fagerstedt - bowling: Ulf Johansson - boxning: 
Thore Starck - brottning: Carl-Axel Haglund - 
cykel: Berthold Helgesson - damidrott: Suzanne 
Dettner-Mathiasson - fotboll: Åke Barrling - 
fäktning: Yngve Arnell - handboll: Gillis 
Florsjö - ishockey: Lars Lindgren - konståk
ning: Lars-Erik Löfman - skidor: Sune Hall - 
från bobsleigh, orientering och slalom ingen 
representation.

I övrigt närvarande: Ulf Örnmarker (stadgar), 
Ingvar Norén och Gunnar Rinnan (revisorer) 
samt Bo Andersson och Cissie Lagerlöf (kansliet)

§ 1: Sammanträdet öppnades
av föreningsordföranden Carl-Hjalmar Bodman, 
son hälsade de närvarande välkomna med för
hoppningen om förhandlingar i traditionell 
Djurgårdsanda.

§ 2: Upprop
skedde med närvaroanteckning i enlighet med 
ovanstående lista.

§ 3: Dagordning 
hade förelagts sammanträdet, som godkände den
samma i uppgjort skick.

§ 4: Till ordförande 
att leda sammanträdet valdes Bodman, till 
sekreterare för protokollet valdes Liliequist 
och till justeringsmän Anders Holmstedt och 
Karl Fagerstedt.

§ 5: ÖS-meddelanden 
lämnades om tid för årsmötet den 5/11 1974 
kl. 19.00. Plats för årsmötet ej klar med alter
nativ som Byggnadsföreningen, Operaterassen, 
Grand Hotel och Fältöversten.
I fråga om bingo- och lotteriräenden: möte ned 
lotteristyrelsen onsdagen den 29/5 kl. 18.15.

(forts.)
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§ 6: Stadgarnas omarbetning
rapporterades klar och förelädes Förtroenderådet 
för granskning. Beslöts att sektionsstyrelserna 
senast den 20/6 1974 skall ha inkommit med sina 
yttranden till överstyrelsen. På basis härav 
skall ett slutligt förslag uppgöras att före
läggas ett allmänt sammanträde den 16/9 1974.

§ 7: Övriga ärenden
omfattade bl. a. följande:
höstens sammanträde i Förtroenderådet: måndagen 
den 7/10 1974 kl. 19.00 på Stadion. Till dess 
skall sektionernas förslag till utmärkelser före
ligga;
ett av ordföranden uttalat tack till tidnings
kommittén för dess produktion av vårnumret av 
Djurgårdaren och med löfte om ett nytt nummer till 
hösten;
nya blasermärket presenterades;
besked om orsakerna till att medlemskorten något 
försenats i samband med övergång till data;
rapporter från ishockey, brottning och bandy om 
nyligen hålla årsmöten med förändringar i styrelse
sammansättningarna;
påtalad önskvärdhet av snabbare leverans av proto
koll från sektionssammanträden samt större akti
vitet i försöken att annonsackvirera för Djur
gårdaren.

§ 8: Valberedningen:

§ 9: Avslutning

Sedan ÖS-ledamöterna lämnat sammanträdet gavs 
sektionsrepresentanterna tillfälle att via Åke 
Barrling erfara hur valberedningens ordförande (Bo 
Hedvall, förhindrad närvara) såg på sitt uppdrag 
inför stundande årsmöte.

skedde på sedvanligt sätt med enklare lekamlig 
spis och fortsatta diskussioner kring olika 
föreningsärenden, av vilka flertalet kretsade 
kring de ekonomiska problemen.


